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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
At GST we believe nature has good answers for everything, after all it stood the test of time for thousands of years if not more, from the bone structure
to Eiffel Tower, bird´s aerodynamic to aero plane, sun flower´s maximize solar absorption to solar tracker Founded in 2007, over the years Green
Source Technology (GST) has dedicated in solar tracking business, from system designing merged with decades of manufacturing experience in
transmission component, we are able to offer customer one step solution for solar tracking seekers.

Besides tracking system, we also offer our manufacturing service and transmission products for other tracker supplier. It is our mission is to provide a
device that can maximize use of solar energy available.

Company Profile of Green Source Technology Co., Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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